
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2019–2020 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2020Z07151 

Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de Minister voor Rechtsbescherming 
over de beveiliging van tbs-klinieken (ingezonden 21 april 2020). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Tbs-kliniek Kijvelanden gaat na ontsnapping personeel 
altijd controleren»?1 

Vraag 2
Wat zijn de regels ten aanzien van de controle van personeel van tbs-
klinieken en justitiële inrichtingen? 

Vraag 3
Worden die in de praktijk altijd goed nageleefd? Zo ja, waar blijkt dat uit? Zo 
nee, waar blijkt dat uit en hoe gaat u voor verbetering zorgen? 

Vraag 4
Is het aanscherpen van de beveiliging van de Kijvelanden aanleiding om de 
beveiliging van andere tbs-klinieken of justitiële inrichtingen aan te scherpen? 
Zo ja, aan welke concrete maatregelen wordt gedacht? Zo nee, waarom niet?

1 www.rijnmond.nl, 20 april 2020, «Tbs-kliniek Kijvelanden gaat na ontsnapping personeel altijd 
controleren», https://www.rijnmond.nl/nieuws/194576/Tbs-kliniek-Kijvelanden-gaat-na-
ontsnapping-personeel-altijd-controleren
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